



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No: 18079

22nd May 2019

Dear Parents/Guardians,

Hong Kong Book Fair 2019

The Hong Kong Book Fair 2019 will be held at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre from 17th July 2019 to 23rd July 2019. Details are as follows:

Fair Dates	Opening Hours	
17 th – 18 th July 2019 (Wed-Thu)	10:00 am – 10:00 pm	
19 th – 20 th July 2019 (Fri-Sat)	10:00 am - 12:00 midnight	Level 1
	10:00 am - 11:00 pm	Level 3 & 5
21st - 22nd July 2019 (Sun-Mon)	10:00 am - 10:00 pm	
23 rd July 2019 (Tue)	9:00 am - 5:00 pm	

Discounted School Tickets:

Adult & secondary school students: @HK\$16

Child Ticket: @HK\$6 (children under 1.22 m tall/primary school students)

(Original prices - Adult Ticket: @HK\$25/Child Ticket: @HK\$10)

Please visit http://hkbookfair.hktdc.com/en/About-Book-Fair/Fair-Details.html for information about admission tickets such as morning admission tickets, full price ticket re-entry promotion.

If you would like to order **group tickets** at a discount through the School, please complete the order form attached and return it with payment in **CASH** (please tender the exact amount) to the **School Library** on or before **Monday**, 27th **May 2019**. Students will receive the tickets by 12th July 2019.

According to the organiser, if fewer than 30 tickets are ordered by parents and students in total, the School will not be able to purchase group discount tickets. Payment will be returned to your son/ward.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

^{*}Each ticket is for one single entry on one of the above dates only

^{*}Free admission for children aged 3 or under and senior citizens aged 65 or above

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE 4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN.

KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號: 18079

敬啟者:

訂購香港書展 2019 入場票

香港貿易發展局將於灣仔香港會議展覽中心,舉辦香港書展 2019。有關詳情如下:

展覽日期

2019 年 7 月 17-18 日(星期三至星期四) 2019 年 7 月 19-20 日(星期五至星期六)

2019年7月21-22日(星期日至星期一) 2019年7月23日(星期二)

開放時間

上午10時至晚上10時

一樓展館:上午10時至午夜12時

三樓及五樓展館:上午10時至晚上11時

上午 10 時至晚上 10 時 上午 9 時至下午 5 時

團體(學校)優惠票價:成人票:港幣\$16(成人及中學生)

小童票:港幣\$6 (小學生/身高 1.22 米或以下的兒童小童)

(原價 - 成人票:港幣\$25;小童票:港幣\$10)

*讀者憑票可於展覽日期內任何一天進場一次

*3 蕨或以下小童及65 蕨或以上長者免費進場

請瀏覽網址 http://hkbookfair.hktdc.com/tc/About-Book-Fair/Fair-Details.html 查閱團體優惠票、上午進場票、正價票免費進場特別優惠及其他票務資料。

如欲訂購團體(學校)優惠票,請於二〇一九年五月二十七日(星期一)或之前填妥訂票表,連同現金交到學校圖書館辦理(不設找續)。入場票將於二〇一九年七月十二日或以前派發。

根據主辦機構的訂票規定,如本校訂票總數少於30張,將無法享有團體訂票優惠。校方 將退還款項。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

二〇一九年五月二十二日

陳瑞祺(刺沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE 4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No: 18079

Hong Kong Book Fair 2019 **Admission Tickets Order Form**

I, the parent of	(studer	nt's name) (Class No) of Class
I would like to order tickets for and the payment in cash to the			will return the form
Date	Adult Ticket (@HK\$16)	Child Ticket (@HK\$6)	Total (HK\$)
17 th – 23 rd July 2019 (Wed to Tue)	x \$16 =	x \$6 =	\$
Parent's/Guardian's Signature: _			
Parent's/Guardian's Name :_		Date:	